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RM-KR/18/02/14 

Protokół  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 11 lutego 2014 r.  

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Radny Wiesław Gąsiorek udział wzięli 

członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum uprawniającego do podejmowania decyzji, 

o godz. 14.15 rozpoczął posiedzenie Komisji zgodnie z zaproponowanym porządkiem: 

Porządek posiedzenia: 

1. Wizytacja na terenie zakupionym od firmy „Frakop” przy ul. Literackiej.  

2. Opracowanie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z działalności za rok 2013. 

3. Analiza realizacji wniosków i zaleceń.  

4. Opracowanie projektu planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014. 

 

Ad. 1. 

Komisja Rewizyjna udała się na ul. Literacką w celu rozwiania wątpliwości czy firma 

„Frakop” mimo sprzedania terenu Gminie Rzgów urzęduje na nim.  

Wypracowano następujące wnioski: 

1. Komisja nie stwierdziła, że sprzęt firmy „Frakop” znajduje się na terenie przy ul. 

Literackiej zakupionym przez Gminę Rzgów.  

2. Budynek po stacji benzynowej znajdujący się przy ul. Literackiej na działce nr 1650/5 jest 

użytkowany przez firmę „Frakop” zgodnie z umową najmu, która została okazana Komisji.  

3. Kwota wynajmu za budynek za 1 m
2 

wynosi 7,35 zł.  

4. Budynek magazynowy znajdujący się na działce nr 1650/4 na końcu ciągu budynków 

magazynowych powinien zostać zaadaptowany na potrzeby Gospodarki Komunalnej. 

5. Przy wjeździe na teren przy ul. Literackiej należy umieścić tablicę z napisem „Zakład 

Gospodarki Komunalnej”. 

6. Komisja stwierdziła wygaśniecie umowy dzierżawy na działkę nr 1651, która jest 

użytkowana przez firmę „Frakop”.  

 

Ad. 2. 

Komisja Rewizyjna opracowała sprawozdanie ze swej działalności za rok 2013, które 

załączono do protokołu.  

 

Ad.3. 

Komisja podczas odbytych kontroli nie wypracowała zaleceń, a jedynie uwagi, które 

umieściła w swoim sprawozdaniu.  

Podkreślono fakt, że w budżecie gminy brak jest kontynuacji rozpoczętych wcześniej 

inwestycji, co sprowadza się do pewnej niegospodarności w stosunku do rozporządzania 

środkami publicznymi. Komisja Rewizyjna chciałaby, aby w przyszłości mieć na uwadze 

powyższy wniosek, gdyż ważne jest to, aby kończyć rozpoczęte inwestycje.  

 

Ad. 4.  

Projekt planu pracy komisji stanowi załącznik do protokołu.   

 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku Przewodniczący Wiesław Gąsiorek 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczył:  

Przewodniczący Komisji 

 

    Wiesław Gąsiorek 


